



閣下剛才橫過馬路時，已觸犯下列交通法例：

1.  疏忽地使用道路而危害本人或他人的安全。  
《道路交通條例》(第 374 章) 第 48 條
2.  在交通燈控制的過路處，不遵照交通燈號的指示。  
《道路交通 (交通管制) 規例》(第 374 章，附屬法例 G) 第 33(6)條
3.  在斑馬線控制區內，而不使用斑馬線橫過馬路。  
《道路交通 (交通管制) 規例》(第 374 章，附屬法例 G) 第 39(a)(i)條
4.  在交通燈控制的過路處 15 米範圍內，而不使用該過路處橫過馬路。  
《道路交通 (交通管制) 規例》(第 374 章，附屬法例 G) 第 39(a)(ii)條
5.  在行人天橋或行人隧道或其任何部分 15 米範圍內，而不使用該天橋或隧道橫過馬路。  
《道路交通 (交通管制) 規例》(第 374 章，附屬法例 G) 第 39(a)(iii)條
6.  違反穿著制服的警務人員、穿著制服的交通督導員或學校交通安全隊員的指示橫過馬路。  
《道路交通 (交通管制) 規例》(第 374 章，附屬法例 G) 第 39(a)(iv)條
7.  在行人過路處停留超過行畢該過路處所需時間。  
《道路交通 (交通管制) 規例》(第 374 章，附屬法例 G) 第 39(b)條
8.  攀越或穿過路邊圍欄或中央分道帶而進入行車道。  
《道路交通 (交通管制) 規例》(第 374 章，附屬法例 G) 第 39(c)條
9.  不遵照交通標誌的指示。  
《道路交通 (交通管制) 規例》(第 374 章，附屬法例 G) 第 39(d)條

觸犯上述任何一項法例的最高罰款為港幣 2 000 元，更甚者還會賠上寶貴的生命。

懇請切記閣下今次已遭警告；如有再犯，將會被正式檢控。



**You have contravened the following road traffic regulation(s) when you were crossing the road just now :-**



1.  Negligently endangering your own safety or that of any other person when using a road.  
(Section 48 of the Road Traffic Ordinance, Cap. 374)
2.  Failing to comply with a light signal at a light signal crossing.  
(Regulation 33(6) of the Road Traffic (Traffic Control) Regulations, Cap. 374G)
3.  Crossing a road at a zebra controlled area, otherwise than on the zebra crossing.  
(Regulation 39(a)(i) of the Road Traffic (Traffic Control) Regulations, Cap. 374G)
4.  Crossing a road within 15 metres of a light signal crossing otherwise than at the crossing.  
(Regulation 39(a)(ii) of the Road Traffic (Traffic Control) Regulations, Cap. 374G)
5.  Crossing a road within 15 metres of a footbridge/pedestrian subway, otherwise than by means of the footbridge/ pedestrian subway.  
(Regulation 39(a)(iii) of the Road Traffic (Traffic Control) Regulations, Cap. 374G)
6.  Contravening the direction of a police officer/traffic warden in uniform or a school crossing patrol when crossing a road  
(Regulation 39(a)(iv) of the Road Traffic (Traffic Control) Regulations, Cap. 374G)
7.  Remaining on a crossing longer than is necessary to pass over the crossing.  
(Regulation 39(b) of the Road Traffic (Traffic Control) Regulations, Cap. 374G)
8.  Climbing over/through the kerbside fence/central reservation on to a carriageway.  
(Regulation 39(c) of the Road Traffic (Traffic Control) Regulations, Cap. 374G)
9.  Failing to comply with the prescribed traffic sign(s).  
(Regulation 39(d) of the Road Traffic (Traffic Control) Regulations, Cap. 374G)

**Contravention of any of the above regulations may cost you a maximum fine of \$2 000 or even your life.**

**Remember that you have been warned and you could be prosecuted on the next occasion.**

**WARNING**